

Protokoll fört vid möte med styrelsen för SPF Seniorerna Romele**den 1 februari 2021 via Skype**

Närvarande: Kent Persson, Kenth Persson, Alf Jiveke, Sivert Gardell, Karin Nilsson, Roland Bengtsson, Anne-Marie ElBaba, Eva Gynnstam, Christer Andersson

Adjungerad: Hans Andersson, valberedningen, under punkt 1-4.

1. Idag fungerade uppkopplingen via Skype och hela styrelsen fanns med vid starten. **Ordförande Kent P hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.**
2. Att tillsammans med ordförande **justera protokollet utsågs Karin N.**
3. **Med tillägget att Hans Andersson redovisar valberedningens förslag godkändes dagordningen.**
4. **Valberedningen:** Hans Andersson redogjorde för valberedningens förslag till styrelse och andra funktionärer: nyval till ersättare i styrelsen föreslås Jan - Åke Eurenus från Veberöd på 2 år, omval på 2 år för Karin Nilsson och Alf Jiveke, som ny medlemsrekryterare i Veberöd föreslås Elisabeth Saltin i stället för Gudrun Gardell, Sonja Sandell står kvar som värdfolk i Veberöd på 1 år, som ny representant i Veberöds lokala pensionärsråd föreslås Jan Olin i stället för Birger Bengtsson, som ny representant i Genarps byalag föreslås Hans Andersson, som ny revisor föreslås Gunnar Olsson, Veberöd, i stället för Lars Göran Sundblad. Kent P tackade Hans A för redovisningen och hoppas och tror att samarbetet med Jan-Åke Eurenus ska bli bra. Han har ju tidigare suttit i styrelsen för en annan förening. Han tackade samtidigt Christer A för det arbete och engagemang han har haft i styrelsen. Styrelsen har dock fortfarande kvar uppdraget att få fram en ersättare för Arne Jarl i valberedningen och för Roland Bengtsson som reseansvarig. Därmed lämnade Hans Andersson mötet.
5. **Föregående protokoll:** Enligt uppdrag från förra styrelsemöte skulle Sivert G ta reda på vad som gäller för utlägg som man har för att fullgöra sina uppdrag och han har hittat ett ställe från protokoll den 6 februari 2019 där det står att Bertil Thörnkrantz har begärt och fått 899 kr för ett Open Office paket som han använder för att sköta hemsidan. Kenth P meddelar då att han har haft kontakt med Bertil i frågan och då meddelar Bertil att han inte vill ha någon ersättning. Kent P meddelar att han har haft kontakt med Inga-Kerstin Eriksson på kommunen som fått vårt programblad. Hon var imponerad av vårt programutbud och tyckte att bladet såg fint ut. Vi diskuterade kring vårt utskick till 67-åringar. Det har fungerat bra förutom att ett kuvert var adresserat till en person som redan avlidit. Eva G som skulle dela ut brevet kände till detta och stoppade därför inte kuvertet i avsedd brevlåda. Listorna uppdateras var tredje månad så det kan lätt hända sådana missöden. Men än så länge ser vi inte att det har kommit in nya medlemsansökningar, det är ännu för tidigt att se det. Sivert G påpekar att det är ganska många där båda personerna på en adress ska ha breven och undrar om vi kan på något sätt rationalisera så att de får ett brev tillsammans. Kent P föreslår att vi som delar ut också sätter etiketter

på breven och då sätter två etiketter på samma brev när vi ser att det finns två personer på samma adress. Detta tyckte styrelsen var ett bra förslag. Kent P meddelar Alf J att Bertil Thörnkrantz vill ha kontakt med honom inför överlämnandet av uppgiften att sköta hemsidan.

Därmed godkändes föregående protokoll.

6. **Programkommittén:** Sivert G informerade att planeringen för Afternoon Tea är i full gång. Gruppen har också en idé om att för det första flytta festen från den 24 mars till den 21 april och att om efterfrågan är stor så att vi måste tacka nej till flera medlemmar som anmäler sig i stället ha festen två kvällar efter varandra alltså den 22 april. Styrelsen biföll förslaget. Enligt beslut under punkt 13 så ändrades detta då vi måste ställa in alla möten under april och därför skjuts festen upp till hösten. Fortfarande ligger planeringen på en allsångsträff vid Rhododendronbeståndet vid Björnstorps slott kvar. Kent P har kontaktat Kjell Håkansson som musiker vid tillställningen och planerat datum är den 2 juni.
7. **Resor:** Roland B informerade om varför han önskar sluta som reseansvarig. Han tycker att det blir för mycket med båda uppgifterna. Han ska dock slutföra de planerade resorna som Slottsbussresan och en ev endagsresa i Skåne. När resorna kan genomföras får vi bestämma senare när pandemin är över. Information ang detta får spridas via infonytt. Men vem ska ta över reseansvaret? Styrelsemedlemmarna får tänka efter om någon är villig att ta över. Vi får också kolla i våra bekantskapskretsar om det finns någon utanför styrelsen som kan vara lämplig. Vi kan också låta Thells Buss ta över och komma med förslag inför varje halvår.
8. **Rapporter:** Sivert G har hittat uppgifter i tidigare protokoll som inte har följts upp bl a att Kent P och Karin N skulle kontakta våra kyrkor för att se om vi kan upprätta någon form av samarbete kring ensamma seniorer i våra byar. De återkommer med mer information senare. Kyrkan har sekretess och får ej lämna ut namn på personer som skulle behöva kontakt med någon av oss men de kan fråga vederbörande om de tillåter att någon följer med vid nästa besök som de gör och då skulle någon från oss kunna vara med. Kent P påminner också om att han och Sivert G har ett uppdrag sedan tidigare att upprätta en inventarielista. Detta ska göras nu i februari och Alf J har en dylik lista som har upprättats för flera år sedan. Han skickar den till Kent P och Sivert G. De flesta inventarierna vi har betingar inget värde eftersom de är lite äldre men de ska noteras och var de finns. Detta för att kommande styrelsemedlemmar och andra berörda funktionärer ska veta att de finns och var. Om någon i styrelsen har något hemma får de meddela Kent P och Sivert G. På Inventarielistan bör också stå vem som har nyckel till de materialskåp vi har i källaren på medborgarhuset i Genarp.
9. **Ekonomi:** Kent P redogör för den balans- och resultaträkning han har skickat ut. Han har fått frågor om sponsorannonserna i våra programblad. Sponsorerna betalar 600kr för halv sida, respektive 300kr för kvarts sida. Detta för införande i programbladet våren respektive hösten. Sivert G och Mats R som gör dessa blad vet inte riktigt vilka som betalat vad. De har bara flyttat över från tidigare programblad. Sedan har de gjort smärre

justeringar för att få plats på sidan. Kenth P får skicka information om vilka som betalar för halv resp kvarts sida. I fortsättningen kommer fakturering att ske kalenderårsvis.

Studieförbundet Vuxenskolan ska inte faktureras eftersom de ger oss ekonomiskt bidrag för våra studiecirklar.

Därefter går vi in på det förslag till budget som Kenth P och Kent P upprättat för året 2021. Medlemsavgifterna ger ca 35 500kr, av de 300 som medlemmarna betalar går 110 kr till föreningen, 30 kr till distriktet och 160 kr till förbundet. De poster som är tänkta att gå +/- 0 är budgeterade som 0.

Lotterier anges också som 0 kr eftersom vi i dagsläget inte vet om och när vi kan ha vanliga månadsmöten. Posten 4027 Mattcurling bör ha en utgiftspost på 3500 kr eftersom det är hyran för RIK:s lokal för hösten. I övrigt fanns det inga synpunkter på budgeten men den är ännu inte helt färdig och årsmötet är ju framflyttat så de återkommer med ett slutgiltigt förslag.

10. **Medlemsfrågor:** Det är ännu inte så många som har betalat så Anne-Marie E har inga uppgifter på hur många medlemmar vi har just nu. Vi har inget bra system för att följa upp våra vänmedlemmar och påminna dem om att betala in avgiften. Anne-Marie E kan kanske skicka ett meddelande till dem som en påminnelse utöver det som står i programbladet.
11. **Nästa månadsmöte:** Både årsmötet i februari och mötet i mars måste ställas in och även mötet i april. Därmed kan vi inte ha Afternoon Tea festen den 21 april som planeringsgruppen planerat. Denna fest får flyttas till hösten. Information till medlemmarna går ut via infonytt. Alf J kontaktar Skånska Visor som skulle ha underhållit i april.
12. **Nästa styrelsemöte:** Skulle ligga den 1 mars men flyttas till 8 mars på begäran av Sivert G. Detta möte kommer också att ske via Skype och Alf J ombesörjer detta som vanligt.
13. **Övriga frågor:** Kent P och Kenth P har haft kontakt med Ingemar Ingesson ang att vi i SPF Romele skulle vilja hyra in oss på N Ugglarp en dag i veckan och förlägga olika aktiviteter där som matlagning, målningskurs, mattcurling, bridge. Vi skulle även kunna ha en slags caféverksamhet för medlemmar som bara vill komma och umgås och titta på någon av aktiviteterna under dagen. Månadsmöten skulle ligga utöver detta på onsdagseftermiddagar som vanligt. Även styrelsemötena får ligga på annan dag och plats. Ingemar Ingesson är positiv till tanken men måste ta upp det i styrelsen för N Ugglarp. Kent P och Kenth P har gjort ett första förslag till budget för detta men måste precisera mera om N Ugglarps styrelse säger ja till förslaget. De måste också göra en kostnadsredovisning för vad det kostar idag med de lokaler vi använder för de olika aktiviteterna. Alf J informerade om att han har fått ett erbjudande från Tornastugan om att vi ska använda den lokalen till våra aktiviteter till en kostnad på 100 kr per timme. Efter en kort diskussion beslöt styrelsen att inte gå vidare med det förslaget. På N Ugglarp finns skåp och förvaringsutrymmen som vi kan få disponera för de inventarier som vi har som bridgebord och käglor och mattor till mattcurlingen. En stor fråga som måste lösas på bästa

sätt är att vi måste ha möjligheter för personer att samåka till N Ugglarp. Det finns många som inte har egen bil. Vi får organisera dessa transporter på

4/4

bästa sätt. Det finns ingen riktig spis på N Ugglarp, bara två plattor men de kan köpa in två till om vi behöver. Men där finns ugn och diskmaskin. Ett problem som kan uppstå är om någon vill delta i två olika aktiviteter och dessa ligger samtidigt.

För att delfinansiera detta är det tänkt att alla betalar 20 vid varje tillfälle och då ingår också en kopp kaffe med liten kaka. Även ett kommunalt bidrag kan hjälpa till med finansieringen. Kent P och Kenth P får i uppdrag att gå vidare med planeringen och återkomma med nya detaljerade förslag till styrelsen. De ska också ha kontakt med alla aktivitetsansvariga så att de också kan lämna synpunkter på förslaget.

Ang enkät till medlemmarna om vad de tycker om vårt programblad och vad som ev kan göras bättre tycker styrelsen att det inte ger så mycket med tanke på det arbete som krävs för att få fram en bra enkät. Vi får i stället fråga medlemmar muntligt vad de tycker och på så sätt få fram vad som kan vara bra och vad som kan göras bättre. Bertil Johansson som har kontakt med alla sponsorer kan också fråga dem om de har några synpunkter på programbladet.

Förslaget att ha ett Startup-möte som vi haft några gånger förr är bra. Vi får ta upp det igen när omständigheterna blir bättre. Det finns med i den planerade budgeten.

13. Kent P tackade styrelsen för ett väl genomfört möte och tackade Alf J speciellt som har ordnat mötet via Skype. Kent tyckte att vi alla skulle passa på att gå ut och njuta av det fina vädret. **Därmed avslutade Kent mötet.**

Sivert Gardell sekreterare

Justeras:

Ordf Kent Persson

Karin Nilsson